



Protokoll

ÖSTERSUND 2006-08-24

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 06-08-24 kl 19.00

Plats: Torpet.

Deltagare: SZW, IKQ, GHN, CVM, TIR samt EQF (adjungerad)

- § 1. Ordföranden hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat.
- § 2. Sven/TIR valdes till justeringsman
- § 3. Föregående mötes protokoll gicks igenom och lades till handlingarna..
- § 4. Rapporter:

Ekonomi

Inget nytt från kassören. 8S3BP ägs nu av klubben inför Scoutrörelsens 100-års jubileum.(betalas av scoutkåren)

Contest:

SAC i höst. CW-delen vill Lars köra (om ingen annan vill så kör han singel). Någon som är intresserade att köra SSB? (23-24/9), anmälan till styrelsen.

Packet:

Inget att rapportera.

Repetar:

Juststering av R6 har skett. Både kabel och övre ant är till åldern kommen. Rep-grp undersöker inför nästa år.

R7x uppsatt på FRÖSÖN. Dock är det lite stående våg

R3x uppsatt hemma hos Holger/3FVG och i drift.

R5 omskött under sommaren. Filter mm hemtagna för reparation, justering och trimmning. Byggnadens tak lagad. Planerat att R5 skall vara i drift senast oktober. Provdrift kommer att ske från TORPET innan den monteras i ÅRE.

Samband

Ersättningarna för Snow-rally är nu utbetalda.

Kommande rally lör-sön nästa vecka. 2-3 stationer på lördag och 5 på söndag. (LT-trofén samt Valnde-trofén)



SI9AM

Mycket folk i rörelse under dagarna. Flera trevliga besök. Det har dock varit mycket få ”förhyrningar” av stationen under året vilket är bekymmersamt ur ekonomisk synvinkel.

Torpet

Styrelsen genomförde en rundvandring under ledning av Sven/TIR där ”sommarjobbarnas arbete” granskades med nöjda miner. Vad som är gjort redovisas på klubbens hemsida. Trapptaket skall byggas upp på nytt under hösten.

VHF/UHF

Inget nytt.

Hemsidan

Glädjande ha det kommit in mycket material till EQF som har publicerats. Alla uppmanas att skicka in material till web-ansvarig (EQF).

Övrigt:

Sven/TIR fick besök under ett besök på TORPET besök av en äldre dam som faktiskt är född på TORPET.

- § 5 Beslut i s m rapporter.
Sven/TIR tilldelades en blomstercheck för sina insatser med sommarjobbarna.
- § 6 Provförättare
Beslut fattades om att Sven-Henrik Östborg/SM3SZW förordas som provförättare.
- § 7 Certkurs i höst
23-24/9 samt 14-15/10
GHQ/Lars ställer upp som huvudkursledare för kurs i höst. Lars/CVM har fått problem att kunna ställa upp. Finns det någon annan som vill ställa upp som lärare, intresserade anmäler sig till Lars/CVM
Förhoppningsvis ytterligare en kurs i november kan genomföras.
- § 8 Avstörningsfunktionärsmöte
Karlsborg 2-3/9. Har klubben någon som är lämplig att delta?
- § 9 Skandinaviskt YL möte.
Skall gå av stapeln sensommaren 2007. Tre dagar To-lö. Finns det möjlighet att JRA kan arrangera ett sådant möte. Styrelsen dryftade möjligheterna för oss att hålla i ett sådant möte. Troligtvis ett 30-tal deltagare. Kravet är att våra YL/XYL inom klubben är frontfigurer. Vilka av våra YL är intresserad att vara med i detta. Styrelsen genomför en gallup i den närmaste kretesen om intresse finns.



- § 10 Öppet Hus SI9AM
Inbjudan på JRA hemsida till detta .
- § 11 Höstens program
Månadsmöten går av stapeln följande datum.
14/9 QSL-sortering
12/10
9/11
14/12 LUCIA
Dessutom sker följande på TORPET (alternativt CAMPUS)
5/10 SM3TLG Hans kommer och föreläser om sina upplevelser som globetrotter.
23/11 EQF föredrag om trådlösa nätverk och säkerhetsaspekten kring detta.

Också på gång i år eller nästa år.
- Janne/CER är kontaktad om att komma och hålla föredrag om upplevelserna som funktionärer WRTC i Brasilien.
 - SGG/Åke om Mobiltelefoner och myror
- § 12 Övriga frågor
Sven-Henrik/SZW efterlyser medhjälpare till JOTAN på TORPET 21/10,
(intresserade anmäler sig till Sven-Henrik/SZW)

Städdag TORPET (invändigt) genomförs 9/9 kl 10.00-16.00, klubben bjuder på lunch för de som deltar. Sven och Sven-Henrik gör en lista över vad som skall göras.

Östersund är reservort för Swedish Rally tom 2008. Det innebär att vi måste ha en mental och ”praktisk” beredskap. Det innebär att klubben måste hålla sambandsmtrl i trim och vid behov ”uppgradera föråldrad mtrl.

Sven/TIR framförde tack för blomsterchecken.
- § 13 Nästa styrelsemöte genomförs söndagen 8/10 hemma hos Tommy/3IKQ.
Lars/CVM anmält förhinder.
- § 14 Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte och förklarade det för avslutat.



Jemtlands
Radio Amatörer
Sekreteraren

Sid 4 (4)

Tommy Häll/3IKQ
Sekreterare

Sven Andersson/3TIR
Justeringsman

Ordförande
SM3SZW
Sven-Henrik Östborg
063-447 47

Kassör
SM3FVG
Holger Jansson
0640-123 10

Sekreterare
SM3IKQ
Tommy Häll
063-18 01 86

Hemsida
www.sk3jr.se
Postgironummer
. 41 92 46 - 4